
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

17.12.2024 kl. 18-20 i Stenstrup 

Dagsorden udarbejdet: X Lisbeth X Vibeke   

       

 x Heidi x Vibeke  x Philip 

  Christian  Oliver   

 x Lisbeth     

 x Louise     

 x Majbrit     

  Peter     

 x Michael     

 x Signe     

 x Pia U     

Referent: x Vibeke     

       

Gæst:       

       

Bilag til dette møde: Referat af sidste SKB 18.11.2024 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Godkendelse af referat 18.11.2024 Godkendt 

3. a)   Nyt fra formand  Der er forældrehenvendelser på konkrete bekymrin-

ger på 3 udvalgte årgange.  

              b)   Nyt fra elevråd Elevrådet ønsker sig papirserviet-holder til vandpo-

sten i Stenstrup. 

Næste møde er i januar. 

              c)   Nyt fra forældre Intet nyt fra forældre. 



 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
              d)   Nyt fra medarbejdere Mellemtrinnet og udskoling: færdig med 2. LEAPS-for-

løb. 3. forløb er virksomhedsforløb. 

God juleklippedag i Stenstrup. 

Der har været afholdt faglig klubmøder med fokus på 

økonomi. 

Årets julefrokost var velbesøgt og med rigtig god 

stemning. Det var dejligt. 

Vi holder fast i den gode hverdag. 

I Kirkeby er der afholdt Elev-styrede samtaler og det 

gik rigtig godt. 

Lucia, juleklippedag og SFO-Lucia er afholdt og det er 

gået rigtig godt. 

Det går godt i indskolingen. 

Julestemning for børn og voksne. 

              e)   Nyt fra ledelsen OS er raskmeldt pr. 20. december og starter igen efter 

juleferien. 

VN orienterer om arbejdet med Strakspåbuddet fra 

AT. Der blev efterspurgt uddybning af noget af svaret 

vedr. konkrete anvisninger til personalet i forhold til 

sikkerhed. Efter kontrolbesøg er strakspåbuddet nu 

godkendt og lukket i AT. 

Arbejdet med høje følelsesmæssige krav er fortsat et 

opmærksomhedspunkt i vores fælles arbejde og AT 

sender et høringsdokument til vores arbejde med det. 

Herefter vil der træffes afgørelse om et evt. påbud. 

4. Økonomi  VN fremlægger fra centralt økonomimøde den 

5.12.24 

Faldende elevtal har stor betydning for den økonomi-

ske tildeling for 2025. Ny tildelingsmodul for SFO be-

tyder også færre midler til SFO på alle skoler i Svend-

borg. 

Vores vikarudgifter er desværre steget. 



 

 

Dagsorden Indhold/Referat 

Det endelige resultat for 2024 forventes til januar når 

alle refusioner er kommet. 

Vi forventer et underskud og derfor er vi i tæt kontakt 

med skoleforvaltningen.  

5. Sikker trafikvej - tilbagemeldinger – info 

- Fastlægge dato, gerne januar/februar 

- Heidi undersøger dato for næste udvalgsmøde 

så vores dato kan sættes ca. 1 uge forinden. 

- Den dag ønsker vi at forældrene bakker op ved 

at lade deres børn cykle til skole den dag. 

6. Sikker skolevej Det brev som bestyrelsens udvalg siden sidste møde 

har skrevet blev læst op og med små justeringer ved-

taget, så det kan sendes ud til relevante modtagere i 

kommunalbestyrelsen, politiet og lokale foreninger og 

institutioner. Alle bestyrelsesmedlemmer sættes på i 

mailen. Mailen sendes ud med opfordring til at mod-

tagere videresender til øvrige relevante modtagere. 

Mailen er sendt og vi har fået 3 besvarelser fra Jesper 

Kiel, Torben Frost og Mette Kristensen. 

7. Forældre laver undervisning Drejebog for forløbet - opstart 

8. Forældrehenvendelser og fælles 

narrativ om skolen + julehilsen 
VN har et udkast med til videre arbejde 

9. Eventuelt Louise fortæller om Erasmus-projekter. Kan viderefor-

midle materiale fra egen skole hvis der er interesse fra 

udskolingens lærere. Det kan drøftes videre på matri-

kelmødet i Stenstrup om Louise skal gå videre med at 

indhente materiale. 

10. Punkter til næste møde 13.1.25 
kl.18 i Kirkeby 

Forældre laver undervisning 

Dato til “Sikker skolevej” gerne mandag eller tirsdag. 

 

Herefter hygge med gløgg og æbleskiver 

 


